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ДЕПУТАТСЬКЕ ЗВЕРНЕННЯ

В сьогоденних тенденціях розвитку міста Чернігова, один з акцентів 
визначенії як покращення умов дорожнього руху, в тому числі це відновлення 
дорожнього покриття.

Шановний Владиславе Анатолійовичу, я звертаюся до вас з пропозицією 
проведення ремонту автомобільно-пішохідного маршруту, що поєднує вулицю 
Рокосовського та стадіон Гагаріна, а саме відрізки дороги та тротуарного покриття:

- проспект Перемоги (від вулиці Рокосовського до вулиці Молоіжної);
- вулицю Молодіжну (приблизна протяжність якої складає 170 м);

- вулиця Гетьмана Полуботка (від перехрестя з вулицею Молодіжною та 
до перехрестя Академіка Павлова);

- вулиця Академіка Павлова цілком (приблизна протяжність якої складає 
500 м).

Даний проміжок дорожного покриття дуже давно не ремонтувався. 
Наразі дане покриття, як пішохідна зона, так і проїздна частина знаходиться 
вкрай незадовільному стані.

Мені, як депутату Чернігівської міської ради, відома тяжка фінансова 
ситуація міського бюджету, однак пріорітетністю ремонту даного напрямку є:
1. Наявність таких установ як: Чернігівське Тролейбусне Управління, КП 

«Деснянське», Чернігівське УВП УТОГ, Чернігівська міська 
стоматологічна поліклініка, Навчально-реабілітаційній центр №2, ЗОШ 
№7, ДНЗ №45, ДНЗ №39.

2. Окрім зазначеної причини дане дорожнє сполучення об'єднує три 
перенавантажені автотранспортом вулиці: Рокосовського, Шевченка та 
Гетьмана Полуботка. Відновлення покриття за цією ділянкою дороги 
дозволить зменшити кількість ускладнень руху в піковий час доби по 
вулицям Рокосовського та Шевченка. А також зніме навантаження з 
відрізку вулиці Гетьмана Полуботка. Адже комісією «З організації безпеки 
дорожнього руху» при Чернігівській міській раді є прийняте рішення щодо 
зменьшення щільності руху по вул. Гетьмана Полуботка!
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3. Важливим фактром щодо визначення пріоритету ремонту даної ділянки є 
проведена соціологічна робота. Щоб не повторювалась ситуація, як на вул. 
Рокосовського, коли люди були проти ремоту, а місто витратило кошти на 
проектні роботи. Дане звернення підкріплене проханнями мешканців, а 
саме півтори тисячі підпісів.

Віходячі з вище виложеного прошу включити дану ділянку до перечня 
доріг які будуть ремонтуватися у 2020 році.

Дякую за розуміння, сподіваюся на позитивне вирішення даного питання.

Додаток: підписи мешканців навколишніх будинків.
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